



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع
Raysut Cement Company S.A.O.G

29 July 2026	29 يوليو 2026
Esteemed Financial Services Authority (FSA), Muscat Stock Exchange (MSX), and Valued Shareholders of Raysut Cement Co. SAOG After Compliments, The Board of Directors is pleased to inform you of the following; <u>Appointment of Tharawat Energy and Mining SPC to manage the Quarries of Raysut Cement Company SAOG and its subsidiaries</u> We are pleased to advise that the Board of Directors of Raysut Cement Company SAOG (the "Company"), by way of a Circular Resolution dated 29 July 2026, approved the appointment of Tharawat Energy & Mining SPC to manage the quarries of Raysut Cement Company SAOG and its subsidiaries. The Board's decision was based on the Company's and the Group's strategic objective to centralize the management and utilization of its quarry assets, enhance operational efficiency, and maximize the value derived from its mining assets. Accordingly, the Board resolved the following: First: To approve the appointment of Tharawat Energy & Mining SPC, a wholly owned subsidiary of Raysut Cement Company SAOG, to manage, operate, and supervise all quarries of the Raysut Cement Group and its subsidiaries, in accordance with the applicable laws and regulations. Second: Tharawat shall assume responsibility for the management of the quarries, including, without limitation, planning and operations, management of licenses and permits, coordination with the relevant governmental authorities, management of mining operations, and the development and utilization of the Group's quarry assets. This appointment is intended to promote best industry practices, improve operational efficiency, and enhance value creation across the Group.	الأفاضل / هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط ومساهمين شركة ريسوت للأسمنت المحترمين،،، السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،، يسر مجلس ادارة الشركة أن يخاطبكم بقرار المجلس المتعلق بتكليف شركة ثروات للطاقة والمعادن ش.م.ع.ع وبإدارة محاجر ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع ومحاجر الشركات التابعة والمملوكة لشركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع يسرنا أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع ("الشركة") قد وافق، بموجب قرار بالتمديد صادر بتاريخ 29 يوليو 2026م، على تكليف شركة ثروات للطاقة والمعادن ش.م.ع.ع. وبإدارة محاجر ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع ومحاجر الشركات التابعة والمملوكة لشركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع استناداً إلى ما تقتضيه مصلحة الشركة والمجموعة في توحيد إدارة واستثمار المحاجر وتعزيز كفاءة التشغيل وتعظيم الاستفادة من الأصول التعدينية؛ قرر مجلس الإدارة بالتمديد ما يلي: أولاً: الموافقة على تكليف شركة ثروات للطاقة والتعدين ش.م.ع.ع، والمملوكة بالكامل لشركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع، بإدارة وتشغيل والإشراف على كافة محاجر مجموعة ريسوت للأسمنت وشركاتها التابعة والمملوكة لها، وذلك وفقاً للأنظمة والقوانين المعمول بها. ثانياً: تتولى شركة ثروات مسؤولية إدارة المحاجر بما يشمل - دون حصر - التخطيط والتشغيل، وإدارة التراخيص، والتنسيق مع الجهات الحكومية المختصة، وإدارة العمليات التعدينية، وتطوير واستغلال المحاجر، بما يحقق أفضل الممارسات ويرفع الكفاءة التشغيلية ويعزز القيمة المضافة للمجموعة. ثالثاً: تفويض الإدارة التنفيذية باتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لتنفيذ هذا القرار، بما في ذلك إعداد وتوقيع أي اتفاقيات أو مذكرات تفاهم أو عقود داخلية بين شركات المجموعة، واستكمال



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع. ٤٠٤٠٠
Raysut Cement Company S.A.O.G

Third: To authorize the Executive Management to undertake all necessary actions required to implement this resolution, including the preparation and execution of any agreements, memoranda of understanding, or intercompany arrangements, as well as obtaining all necessary regulatory and legal approvals required for its implementation.

Fourth: This resolution shall become effective from the date of its approval. Executive Management shall provide the Board of Directors with periodic reports on the implementation of this resolution and on the progress and performance of Tharawat in managing the Group's quarries.

The Company will continue to keep the market informed of any material developments in accordance with the applicable disclosure requirements.

جميع الموافقات والإجراءات التنظيمية والقانونية اللازمة لتنفيذ هذا القرار.

رابعاً: يعمل بهذا القرار اعتباراً من تاريخ اعتماده، وتلتزم الإدارة بالتنفيذ برفع تقارير دورية إلى مجلس الإدارة عن سير أعمال شركة ثروات في إدارة المحاجر ومستوى الإنجاز.

وستواصل الشركة إحاطة السوق بأي تطورات جوهرية، وذلك وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

سالم عبد القادر
الرئيس التنفيذي

Salim Abdul Kader
Chief Executive Officer

